



## Miracle長笛明星樂團 Miracle Flutestars Orchestra

藝術總監 Artistic Director :  
林文苑 Carol LIN

聯絡人 Contact :  
黃淇雅 HUANG, Chi-Ya

電話 Tel :  
+886-988-350697  
+886-7-559-1067

E-mail :  
fl.miracle@gmail.com

網址 Website :  
<http://www.miracle.tw>

團隊地址 Address :  
81357高雄市左營區太華街70號  
No.70, Taihua St., Zuoying Dist., Kaohsiung City  
81357, Taiwan (R.O.C.)

由高雄市交響樂團長笛首席林文苑擔任藝術總監，是嶄新的動靜皆宜的音樂表演團體。曾多次獲高雄市文化局優良扶植團隊及文化部補助。除傳統的古典音樂會演出外，並專精於結合古典與流行爵士等音樂風格，顛覆一般音樂會表演的刻板印象，呈現出音樂動感的一面。

Miracle Flutestars Orchestra is the only music group capable of presenting music both serene and lively. The group has received grants from Ministry of Cultural Affairs, Kaohsiung City Government and the Ministry of Culture. Aside from traditional classical concerts, the group also specializes in combining classical music and jazz or other pop music form, challenging the stereotype of music concerts and brings forth an animated musical experience.



Miracle長笛明星樂團提供 | Miracle Flutestars Orchestra



Miracle長笛明星樂團提供 | Miracle Flutestars Orchestra



Miracle長笛明星樂團藝術總監林文苑 | Artistic Director Carol LIN

Miracle Flutestars  
Orchestra

沒有傳統的譜架、椅子及指揮棒，反而用火熱的舞蹈與長笛吹奏結合，不失高貴優雅的氣質。不只長笛吹得很好聽，舞蹈也都跳得很性感！演出特別，整體完美，真是無懈可擊！—網路評語

Not the usual music stands, chairs and baton combination but smoky hot dance and flute in great harmony. Great flute performance and sexy dance made this performance unique and exceptional. - Audience Response

這是我看過最特別的一場音樂會，很有巧思！看到起雞皮疙瘩，想要有全新的感受嗎？一定不能錯過她們的演出！—網路評語

This is the most unusual music concert ever! I have goose bumps all over. Looking for something new and exciting? This is the show to go. - Audience Response